
Protokół nr IX/2019 

IX Sesja w dniu 8 maja 2019  

Obrady rozpoczęto 8 maja 2019 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 11:45 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

Obecni: 

1. Grzegorz Adamski 

2. Jan Bartosik 

3. Michał Jerczyński 

4. Piotr Jeziorny 

5. Sławomir Kasprzak 

6. Józef Kwaśnik 

7. Łukasz Olbrych 

8. Tadeusz Osada 

9. Marian Pacyna 

10. Emilia Poprawa 

11. Karolina Rybak 

12. Mieczysław Skotnik 

13. Mateusz Sroka 

14. Katarzyna Szczepańska 

15. Rafał Wielgoś 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Dziewiąte posiedzenie sesji Rady Gminy w dniu 8 maja 2019 roku o godz. 10:00 otworzył 

Przewodniczący Rady i po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą  obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

wynoszącego 15 osób stanowi guorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji.  

 Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

- Wójt Gminy  - Adam Kopis, 

- Sekretarz Gminy  - Małgorzata Gąszczak, 

- Skarbnik Gminy  -  Alina Brząkała, 

- Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska -  Tomasz  

Jerczyński, 

- p.o. Kierownika Referatu Zamówień Publicznych, Zarządzania Projektami i Promocji Gminy 

– Karolina Goj, 

- inspektor ds. wojskowych i OC – Renata Woźnica, 

- informatyk – Przemysław Mrózek,          

oraz sołtysi i zaproszeni goście według list obecności stanowiących załącznik nr 2 i 3 do 

niniejszego  protokołu. 



2. Przyjęcie porządku obrad. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza  

z wykonania uchwał Rady. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2019 rok, 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 

2019-2039, 

3) wyboru przedstawiciela do Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kępnie na kadencję 2019-2023, 

4) utworzenia gminnej jednostki budżetowej – Żłobka Gminnego w Łęce 

Opatowskiej oraz nadania mu statutu. 

7. Sprawozdanie z realizacji Rocznego Programu Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi Gminy Łęka Opatowska za 2018 rok. 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

9. Wolne wnioski i informacje. 

10. Zakończenie obrad IX Sesji Rady Gminy. 

Wobec braku uwag do porządku obrad poddano go pod głosowanie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina 

Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez 

uprzedniego czytania. Protokół z VIII sesji był dostępny w biurze rady oraz był wyłożony do 

wglądu przed sesją. Przewodniczący Rady spytał czy ktoś z radnych ma uwagi do protokołu 

lub prosi o odczytanie fragmentu protokołu. Nikt nie zabrał głosu. W związku z powyższym 

Przewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania w/w protokołu. 

Idąc dalej poddano pod głosowanie przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 



Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina 

Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś. 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

Głos zabrał Przewodniczący Rady, który przedstawił informację o działaniach w okresie 

międzysesyjnym, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku obrad.  

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

Zgodnie z paragrafem 32 ust.1 Statutu Gminy Łęka Opatowska Wójt złożył sprawozdanie za 

okres od  17.04.2019 r. do 08.05.2019 r., które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

W tym momencie o godz. 10.30 ogłoszono pięcio minutową przerwę.  

Po przerwie wznowiono obrady.  

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1) zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2019 rok, 

Głos zabrała Skarbnik Gminy – P. Alina Brząkała, która przedstawiła zmiany budżetu gminy 

na 2019 rok, które stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

Następnie Wójt Gminy dopowiedział, iż odnośnie modernizacji Stacji Uzdatniania Wody jako 

gospodarz ma zielone światło do działania. Ostatnio wykonano zadania związane z 

kolmatacją stacji na Mariance Siemieńskiej.  Z dokumentacji wynika iż, można spać 

spokojnie. Następnie przeprosił za problemy z ciśnieniem spowodowane budową nowych 

zbiorników na wodę. Następnie zapewnił, że robione jest wszystko, aby mieć odpowiednią 

ilość wody w kranach oraz odpowiednie ciśnienie.   

Idąc dalej Skarbnik Gminy dopowiedziała, iż odnośnie remontu Stacji Uzdatniania Wody cała 

nazwa brzmi „ Przebudowa stacji uzdatniania wody Łęka Opatowska wraz z wymianą 

rurociągu wody surowej ze studni w Trzebieniu. Przedstawione kosztorysy inwestorskie 

dotyczą tylko I etapu przebudowy stacji, konstrukcję zbiorników w zasilanie energetyczne. 

Ten kosztorys opiewa w granicach 631 tyś. zł. netto plus rurociągi technologiczne. Natomiast 

rurociąg wody surowej z Trzebienia i cała modernizacja stacji to następny etap inwestycji. 

Nazwa zostaje ta sama ale zadanie będzie wykonywane etapami.    

Następnie Wójt Gminy zabrał głos i wyjaśnił, iż projekt jest zakończony i będzie 

wykorzystany. Natomiast na całość inwestycji nie ma środków finansowych wobec 

powyższego to zadanie będzie wykonane etapami.   

Idąc dalej, Przewodniczący Rady spytał czy dzisiejsze przesunięcie środków pozwoli na 

ogłoszenie przetargu? 



Wójt Gminy odpowiedział – tak. 

Następnie głos zabrał Radny Skotnik, który spytał na jakim etapie jest budowa nowej Stacji 

Uzdatniania Wody w Mariance Siemieńskiej? 

Wójt Gminy odpowiedział, iż jeśli chodzi o kwestie Stacji Uzdatniania Wody w Mariance 

Siemieńskiej podpisano stosowne dokumenty,  będzie ogłoszony przetarg. O wszelkich  

postępach prac będzie na bieżąco informować. 

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały a następnie poddano pod głosowanie. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 15-stu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 15 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr IX/58/2019 w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2019 rok 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina 

Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2019-2039, 

Głos zabrała Skarbnik Gminy – P. Alina Brząkała, która przedstawiła zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska, które stanowią załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały a następnie poddano pod głosowanie. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 15-stu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 15 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr IX/59/2019 w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2019-2039 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina 

Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

 

3) wyboru przedstawiciela do Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Kępnie na kadencję 2019-2023, 

 

Głos zabrała Sekretarz Gminy – P. Małgorzata Gąszczak, która przedstawiła iż w związku z  

pismem Starosty Kępińskiego z dnia 23.04.2019  oraz  upływem kadencji dotychczasowego 



przedstawiciela Rady Gminy Łęka Opatowska do Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kępnie, 30.0.62019 r. w myśl obowiązujących przepisów ustawy z dnia 

15 kwietnia 2011r. o działalności leczniczej Rada Gminy Łęka Opatowska powinna wskazać 

konkretną osobę w drodze stosownej uchwały na kolejną kadencję  aby mieć swojego przedstawiciela. 

Na posiedzeniu komisji przed sesją  Rada Gminy wskazała nowego przedstawiciela na kadencję 2019-

2023 w osobie Pana Wójta Adama Kopisa. W tym stanie rzeczy kolejnym krokiem jest podjęcie  

uchwały. 

Następnie poprosiła aby w projekcie uchwały dokonać wykreślenia słowa przedstawiciela Rady 

Gminy a pozostawić przedstawiciela Gminy.  

 

Idąc dalej, Wójt Gminy wyraził zgodę na kandydowanie do Rady Społecznej SP ZOZ w Kępnie. 

Innych kandydatów nie zgłoszono.  

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 15-stu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 15 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr IX/60/2019 w sprawie wyboru 

przedstawiciela do Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Kępnie na kadencję 2019-2023, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina 

Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś. 

Idąc dalej Przewodniczący Rady pogratulował wyboru. 

Wójt Gminy podziękował za wybór i zaufanie oraz powiedział, iż  ma nadzieję ,że nie 

zawiedzie i podoła nowym obowiązkom. 

 

4) utworzenia gminnej jednostki budżetowej – Żłobka Gminnego w Łęce Opatowskiej 

oraz nadania mu statutu. 

 

Głos zabrała Sekretarz Gminy – P. Małgorzata Gąszczak, która przedstawiła, iż Gmina Łęka 

Opatowska wychodząc naprzeciw potrzebom społeczeństwa postanowiła ubiegać się o środki 

w ramach resortowego programu rozwoju instytucji opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 

"MALUCH+"edycja 2019 na utworzenie żłobka. Zgodnie z ogłoszeniem w sprawie 

rozstrzygnięcia konkursu ofert w ramach Resortowego Programu Rozwoju Instytucji Opieki 

nad dziećmi w wieku do lat 3 "MALUCH+„Gminie Łęka Opatowska zostało przyznane 

dofinansowanie w wysokości 352.000 zł. Ponadto Gmina skutecznie ubiegała się o 

dofinansowanie na wyposażenie i funkcjonowanie nowo tworzonego Żłobka w ramach 

środków WRPO na lata 2014-2020 Działanie 6.4 Wsparcie aktywności zawodowej osób 

wyłączonych z rynku pracy z powodu opieki nad małymi dziećmi. W dniu 4 kwietnia br. 

została podpisana umowa na dofinansowanie projektu "Nowy żłobek w Gminie Łęka 

Opatowska szansą dla rodziców" przynosząc dofinansowanie w wysokości 306.467,75 zł. 



Zgodnie z ustawą z dnia 4 lutego 2011r. o opiece nad dziećmi do lat 3  gminy mogą tworzyć i 

prowadzić żłobki w formie gminnych jednostek budżetowych. W myśl postanowień ustawy z 

dnia 27 sierpnia 2009r. o finansach publicznych jednostki budżetowe, z zastrzeżeniem 

odrębnych ustaw, tworzą łączą i likwidują organy stanowiące jednostek samorządu 

terytorialnego. Natomiast zgodnie z ustawą z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym do 

wyłącznej właściwości rady gminy należy podejmowanie uchwał w sprawach majątkowych 

Gminy, przekraczających zakres zwykłego zarządu, dotyczących tworzenia, likwidacji i 

reorganizacji przedsiębiorstw, zakładów i innych gminnych jednostek organizacyjnych oraz 

wyposażania ich w majątek. 

Na podstawie powyżej cytowanych przepisów prawa Rada Gminy Łęka Opatowska jest 

organem uprawnionym do podjęcia uchwały w sprawie utworzenia gminnej jednostki budżetowej - 

Żłobka Gminnego w Łęce Opatowskiej. Ponadto obowiązkiem organu stanowiącego jest również 

ustalenie statutu Żłobka. Na dzień dzisiejszy zamierzono aby żłobek utworzyć z dniem 1 sierpnia br. 

co pozwoli na poprowadzenie dalszych spraw organizacyjnych tj. wystąpienie o nadanie numeru 

REGON oraz numeru NIP, aby jednostka mogła prawidłowo rozpocząć swoje funkcjonowanie. 

Jeżeli z jakiś przyczyn prace nie będą zakończone w terminie to wtedy trzeba będzie podjąć uchwałę o 

zmianie terminu.  

 

Jako kolejny głos zabrał Wójt Gminy, który dopowiedział, iż istotną rzeczą jest data 

utworzenia jednostki. Jeśli zajdą jakieś sytuacje administracyjno -prawne to wtedy Wysoką 

Radę poproszę o zmianę zapisu dotyczącego daty. 

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 15-stu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 15 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr IX/61/2019 w sprawie utworzenia 

gminnej jednostki budżetowej – Żłobka Gminnego w Łęce Opatowskiej oraz nadania 

mu statutu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina 

Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

 

7. Sprawozdanie z realizacji Rocznego Programu Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi Gminy Łęka Opatowska za 2018 rok. 

 

Głos zabrała p.o. Kierownika Referatu Zamówień Publicznych, Zarządzania Projektami  

i Promocji Gminy – Karolina Goj, która omówiła sprawozdanie z realizacji Rocznego 

Programu Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi Gminy Łęka Opatowska za 2018 rok. 

 

Następnie głos zabrał Wójt Gminy, który podziękował pracownikom Urzędu za współpracę  

z wszystkimi stowarzyszeniami, klubami, sołtysami oraz innymi organizacjami.  

Następnie nawiązał do posiedzenia komisji gdzie padła propozycja zwiększenia środków na 

pewne działania, gdzie jest jak najbardziej za, ale niech to będzie przedstawione w 

odpowiednim czasie czyli na prowadzonych konsultacjach.  

 



8. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Brak interpelacji. 

 

9. Wolne wnioski i informacje. 

 

Jako pierwszy głos zabrał Wójt Gminy, który przedstawił pismo z Generalnej Dyrekcji Dróg  

i Autostrad odnośnie przejścia dla pieszych. 

Idąc dalej głos zabrał Radny Skotnik, który spytał  odnośnie chodnika przy drodze krajowej 

nr 11 z Granic do Szalonki.  

Wójt Gminy odpowiedział, iż miał zapewnienie że w miesiącu czerwcu pojawi się firma 

wyłoniona w przetargu jak tylko będzie miał konkretne informacje to natychmiast 

powiadomi. 

Następnie głos zabrał Radny Sroka, który spytał odnośnie planowanego spotkania z Zarządem 

LKS Zawisza w Łęce Opatowskiej oraz o zakres prac został jaki został wykonany w kwestii 

remontu boiska.     

Wójt Gminy odpowiedział, iż liczy, że po sesji dowie się kiedy są treningi klubu bo będą 

poczynione prace, które będą wykonywane wspólnie tj. na boiskach w innych 

miejscowościach oraz konkretnie ustali termin spotkania gdzie dokona  się istotnych ustaleń. 

Przedstawi zakres prac dotychczas wykonanych przez gminę oraz liczy na współpracę klubu. 

Poinformował, iż w kwestii ostatnio zniszczonych siatek zostało to naprawione przez 

pracowników urzędu Gminy, zostały piłkochwyty z tyłu które też wymagają małej naprawy. 

Następnie podkreślił również,  iż  teren wokół boiska  jest pod kontrolą Konserwatora 

Zabytków i pewne kwestie muszą być zmienione. 

Następnie Radny Sroka spytał czy nie można by wyłączyć tego terenu boiska i teren wokół, 

od ochrony konserwatora zabytków? 

Wójt Gminy odpowiedział, iż jutro jest umówiony na spotkanie z Panią Konserwator to 

zapyta czy w ogóle jest taka możliwość i jakie są koszty. 

Następnie Radny Sroka podziękował za informacje i przekazał, iż kwestie wandalizmu to 

trzeba zgłaszać Prezesowi Zarządu następnie sprostował, iż trybuny i budki dla rezerwowych 

są z funduszu sołeckiego a braki dopłacone z budżetu gminy. 

Przewodniczący Rady dopowiedział,  iż fundusz sołecki to też są środki z budżetu gminy.   

Wójt Gminy podkreślił, iż zgadza się z wypowiedzią Przewodniczącego Rady , że fundusz 

sołecki to są wyodrębnione pieniądze z budżetu gminy ale to też są środki publiczne, a każde 

dodanie środków po naszej stronie wymaga zgody i aprobaty radnych   

10. Zakończenie obrad IX Sesji Rady Gminy. 

 

W związku z tym, że wyczerpał się porządek obrad Przewodniczący  Rady wobec 

zrealizowanego porządku obrad o  godz. 11.45  zamknął obrady IX sesji Rady Gminy 

 



 Przewodniczący 

 Rady Gminy Łęka Opatowska 

/-/Michał Jerczyński 

  

 

Przygotował(a): Renata Woźnica 

 


